



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2001-2**

under the
**ELECTIONS ACT
(O.C. 2001-24)**

Filed January 31, 2001

1 Section 2 of New Brunswick Regulation 86-124 under the Elections Act is amended by repealing Item 2 and substituting the following:

Item 2 for all personal services in connection with the administration of an election, including any expenditure not otherwise provided for, an amount of \$4,500.00 plus, for the name of each elector properly included on the list of electors for the electoral district, an amount per name of

\$0.10

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2001-2**

établi en vertu de la
**LOI ÉLECTORALE
(D.C. 2001-24)**

Déposé le 31 janvier 2001

1 L'article 2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 86-124 établi en vertu de la Loi électorale est modifié par l'abrogation de l'Article 2 et son remplacement par ce qui suit :

Article 2 pour tous les services personnels rendus relativement à la tenue d'une élection, notamment pour les dépenses imprévues, un montant de 4 500 \$ plus, pour le nom de chaque électeur inscrit correctement sur la liste électorale de la circonscription électorale, un montant par nom de

0,10 \$